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Zápisnica z 29. zasadnutia MsZ, ktoré sa konalo dňa 12.05.2022 

Prítomní - poslanci MsZ 
 
Milan Bičan,  Zoltán Szelle,  Zuzana Gauliederová, Peter Tomič, PaedDr. Peter Černý, 

Phd.,  Fridrich Psota, Bc. Vladimír Danko,  Štefan Marczibányi, Ing. Milan Zeleňák, Ing. 

Augustín Popluhár, Zsolt Takáč, Mgr. Miroslav Psota, Mgr. János Marsall, JUDr. Peter 

Zelinka, Mgr. László Biró, PhDr. Marta Vajdová     

 Neskorší príchod:  MUDr. Chomča, Mgr. Juraj Bottka, Peter Závodský  

Mgr. Miroslav Psota, viceprimátor 
-  neskorší príchod nahlásil aj p. primátor  
- otvoril 29. zasadnutie MsZ a požiadal prítomných poslancov o prezentáciu : 
z celkového počtu 19 poslancov sa prezentovalo 12 poslancov, konštatoval, že 
zasadnutie MsZ je uznášaniaschopné  
-  predložil na schválenie program zasadnutia, tak ako bol  zverejnený 

PROGRAM: 
 

1. Otvorenie  
2. Voľba návrhovej komisie  
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. a) Výročná správa za rok 2021 (TsMG Galanta)                                                                                 

b) Výročná správa – analýza hospodárenia s finančnými prostriedkami 
a majetkom mesta za rok 2021 (MsKS)                                                                           
c) Výročná správa-Analýza hospodárenia s finančnými prostriedkami 
a majetkom mesta za rok 2021 (SŠZ Galanta)                                                                                                                                           
d)  Záverečný účet mesta Galanta a výročná správa za rok 2021 (mesto 
Galanta) 

5. Návrh na prerozdelenie dotácií z rozpočtu mesta Galanta na aktivity v oblasti 
životného prostredia na rok 2022 

6. Organizačno-technická príprava XXXVI. ročníka Galantských trhov a rozpočet 
Galantských trhov 

7. Návrh na úpravu rozpočtu:                                      
a) Návrh na II. úpravu rozpočtu TsMG                             
b) Návrh na I. úpravu rozpočtu MsKS na rok 2022                                                   
c) Návrh na II. úpravu rozpočtu SŠZ Galanta                                                                                                                              
d) Návrh na II. úpravu rozpočtu na rok 2022 (Mesto Galanta) 

8. Prijatie kontokorentného úveru 
9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ../2022, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 3/2019 
o vyhradení plôch na verejných priestranstvách na vylepovanie volebných 
plagátov počas volebnej kampane pre voľby do Národnej rady Slovenskej 
republiky, voľby do Európskeho parlamentu, voľby prezidenta Slovenskej 
republiky, voľby do orgánov Trnavského samosprávneho kraja a voľby do 
orgánov samosprávy mesta Galanta 

10. Návrh VZN č. ../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 8/2019 
o hospodárení s nájomnými bytmi vo vlastníctve mesta Galanta č. 8/2019 o 
hospodárení s nájomnými bytmi vo vlastníctve mesta Galanta 

11. Návrh VZN mesta Galanta č. ../2022, ktorým sa mení a dopĺňa  VZN mesta 
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Galanta č. 6/2016 o nakladaní s KO a DSO na území mesta Galanta v znení 
VZN mesta Galanta č. 24/2017, VZN mesta Galanta č. 4/2019 a VZN mesta 
Galanta č. 11/2020 

12. Návrh VZN mesta Galanta č. ../2022,ktorým sa mení a dopĺňa Prevádzkový 
poriadok pre pohrebiská mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta č. 28/2014 
a VZN mesta Galanta č. 18/2017 a VZN mesta Galanta č. 4/2020 

13. Výstavba nájomných bytov 
14. Žiadosť o predĺženie nájmu  k nebytovému priestoru na ul. Vajanského 909 v 

Galante v správe Bysprav s r.o. 
15. Návrh na úpravu sadzobníka MsKS za krátkodobý prenájom priestorov 
16. Návrh na prevod vlastníctva pozemkov na základe obchodnej verejnej súťaže 
17. Žiadosť o odkúpenie pozemku 
18. Návrh na zriadenie vecných bremien 
19. Návrh na udelenie ocenenia „ Cena mesta Galanta „ 
20. Návrh na úpravu platu primátora mesta  
21. Návrh na úpravu platu hlavného kontrolóra mesta  
22. Správa o činnosti mestskej polície za rok 2021 
23. Vyhodnotenie zimnej údržby miestnych komunikácií, chodníkov a verejných 

priestranstiev za zimné obdobie 2021/2022 
24. Informatívna správa o plnení úloh III. Komunitného plánu sociálnych služieb 

mesta Galanta  2019-2023 (rok 2021)   
25. Pripomienky a podnety občanov súvisiace s činnosťou samosprávy (od 

17,00hod.) 
26. Interpelácie poslancov 
27. Záver 

 
JUDr. Peter Zelinka 

- pozmeňujúci návrh – Bod č. 25. Interpelácie poslancov presunúť za Bod č. 3 – 
uviedol dôvod 

 

MUDr. Ervin Chomča 

- som proti tomuto návrhu, pretože tu máme dôležité body rokovania 
 

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- presunutie Bodu č. 23 má svoj zmysel, budem hlasovať „za“  
 

Mgr. Miroslav Psota, viceprimátor 
- prosím hlasujme za zverejnený a prečítaný Program dnešného rokovania 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  14 
    Za:     7 
    Proti:     6 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 
 

- konštatujem, že program MsZ nebol schválený  
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- hlasujeme o pozmeňujúcom návrhu poslanca JUDr. Zelinku  
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 

    Za:     7 
    Proti:     4 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    1 
 

- konštatujem, že program MsZ nebol schválený  
 

Ing. Augustín Popluhár 

- navrhol pozmeňujúci návrh – aby Bod č. 26 bol zaradený za Bod č. 25 Pripomienky 
a podnety občanov po 18,00hod. 

 

Mgr. Miroslav Psota, viceprimátor 
- hlasujme za pozmeňujúci návrh poslanca Ing. Popluhára 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:   14 
    Za:    12 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    1 
 

- konštatujem, že program MsZ bol schválený  
- predkladám návrh na zloženie návrhovej komisie v zložení: Peter Závodský, 

JUDr. Peter Zelinka, Bc. Vladimír Danko 
- prosím hlasujte o zložení návrhovej komisie 
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  15 

    Za:   14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 
 

- návrhová komisia bola schválená 
- predkladám návrh na overovateľov zápisnice: MUDr. Ervin Chomča, Mgr. Juraj 

Bottka 
- prosím hlasujte o tomto návrhu 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  15 
    Za:   14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 
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- konštatujem, že overovatelia zápisnice boli schválení 
 

Skrutátormi dnešného zasadnutia sú: Priska Viczénová, Alena Deáková 

Zapisovateľka: Alena Deáková 

Bod č. 4 – Kontrola plnenia uznesení 

Ing. Juraj Srnka, PhD. - uviedol materiál podľa jednotlivých strán 

- prosím otázky k str. č. 1, č. 2 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- k Uzneseniu č. 410/Z-2016 –prečo sa mesto neodvolalo voči tomuto rozsudku  
v lehote na podanie odvolania? 

 

Mgr. Miroslav Psota, viceprimátor 
- naša hypotéza sa nepotvrdila a súd zamietol túto žalobu z toho dôvodu sa 

priklonil k názoru poisťovne Kooperatíva, ako aj z vykonaných znaleckých 
posudkov, že nešlo o náhodnú udalosť, tak nám plnenie nepatrí. Naše 
odvolanie aj na základe názoru nášho právneho zástupcu nebolo podané.  

 

JUDr. Peter Zelinka 

- ak nešlo o náhodnú udalosť, tak o čo išlo? 
- dá sa vyvodiť zodpovednosť voči niekomu? 

 
Mgr. Miroslav Psota, viceprimátor 

- p. poslanec vieme Vám poskytnúť Rozsudok Okresného úradu Galanta, kde sú 
dôvody napísané  

- zodpovednosť voči niekomu, skúmali sme aj túto otázku a dospeli sme 
k názoru, že táto žaloba bude neúspešná na Krajskom súde 

 

Ing. Juraj Srnka, PhD.  

- prosím otázky k str. č. 3, č. 4, č. 5, č. 6 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- k Uzneseniu č. 386-Z/2021 – odporučil predmetné uznesenie ponechať v sledovaní 
– uviedol dôvody 

 

Mgr. Daniela Amrichová 

- projekt je pripravený, momentálne prebieha príprava zisťovania cien jednotlivých 
drevín. Projekt bude predstavený verejnosti. Uznesenie ako také je splnené. Potom 
navrhujem predložiť také uznesenie, ktoré by uložilo vyhodnotiť celý projekt 
a záujem verejnosti v nejakej periocidite napr. v mesiaci september. 
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MVDr. Gábor Pallya 

- navrhol vypracovať vykonávací predpis ako sa to dá uskutočniť, za akých 
podmienok 

 

JUDr. Peter Zelinka 

- faktická -   predložím návrh na uznesenie 
 

Ing. Juraj Srnka, PhD.  

- prosím otázky k str. č. 7, č. 8, č. 9 
 

Peter Závodský 

- k Uzneseniu č. 182-Z/2019 – odporúča sa uzatvoriť nájomnú zmluvu na výrazne 
väčšiu plochu ako je nevyhnutné. Dáva na zváženie či by nebolo rozumné odčleniť 
geometrickým plánom len nevyhnutnú časť parcely na výkon tejto aktivity.  

 

JUDr. Katarína Kubicová 

- návrh nájomnej zmluvy vychádza ešte z prijatého uznesenia z roku 2019. Podľa 
návrhu nájomnej zmluvy sa  bude  prenajímať celá tá parcela, s tým, že nájom je 
určený iba na účel inštalácie a ide o nevýlučný nájom s určitými záväzkami. Bude 
tam zabezpečený pobyt aj iných osôb, verejnosti, školy atď. . Po uzatvorení 
nájomnej zmluvy, keď už budeme presne vedieť, kde sa ľadová plocha bude 
nachádzať, tak môžeme uzatvoriť dodatok k nájomnej zmluve, s ktorým sa to 
upraví a vyčlení.   

 

Peter Závodský 

- faktická – odporúčam, aby sa do schvaľovacej časti uznesenia doplnil text: po 
vytýčení časti parcely, ktorá je nevyhnutná na prevádzkovanie ľadovej plochy, túto 
odčleniť geometrickým plánom a dodatkom upresniť predmet nájmu.  

 

Milan Bičan 

- faktická – nadviazal na e-mail, ktorý poslal p. Kovago - okrem ľadovej plochy tam 
bude aj nejaká multifunkčná plocha?  

 

Mgr. Miroslav Psota 

- plocha bude multifunkčná, budú tam aj iné športové aktivity využitie plochy aj v lete 
aj v zime. 

 

JUDr. Peter Zelinka 

- má mesto nejakú predstavu aká veľká bude táto stavba? 
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- dokedy je mesto schopné odčleniť parcelu, ak má byť hala hotová do jesene tohto 
roku? 

 

Mgr. Miroslav Psota 

- vysvetlil – MsZ dnes túto nájomnú zmluvu neschvaľuje, ale ceníme si Vaše 
pripomienky. Mesto uzatvorí nájomnú zmluvu, s tými úpravami, že predmetom 
nájmu bude časť pozemku odčlenená geometrickým plánom. Najskôr treba osadiť  
stavbu v teréne, potom odčleniť časť pozemku geometrickým plánom a potom 
môžeme povedať, že toto bude predmetom nájmu.  Toto všetko stíhame.  

 

JUDr. Peter Zelinka 

- stavba sa vytýči v teréne, a len tú časť dostanú do nájmu, ktorú reálne stavbou 
zaberú?  

 

Mgr. Miroslav Psota 

- presne pomenoval postup uzatvorenia nájomnej zmluvy na časť pozemku 
odčleneného geometrickým plánom 

 

Peter Závodský 

- prečítal pozmeňujúci návrh : K Uzneseniu č. 182-Z/2019 do schvaľovacej časti 
doplniť bod c) po vytýčení časti parcely, ktorá je nevyhnutná na vybudovanie 
ľadovej plochy oddeliť túto geometrickým plánom od celej parcely a dodatkom 
k nájomnej zmluve vyčleniť nový predmet nájmu.  

 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  17 

    Za:   14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    3 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo Galanta podľa § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

schvaľuje 

a) uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi Mestom Galanta a spoločnosťou SZĽH Infra 
s.r.o., so sídlom so sídlom Trnavská cesta 27/B, 831 04 Bratislava, IČO: 51 054 825, 
v predloženom znení 

b) uzatvorenie zmluvy o spoločnom postupe pri vybudovaní Športoviska s 
multifunkčnou športovou plochou medzi Mestom Galanta a  SZĽH, so sídlom so 
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sídlom Trnavská cesta 27/B, 831 04 Bratislava, IČO: 30 845 386, a skupinou H+H 
Technika a Frost-service, v predloženom znení 

c) po vytýčení časti parcely, ktorá je nevyhnutná na vybudovanie ľadovej plochy túto 
oddeliť geometrickým plánom a dodatkom k nájomnej zmluve vyčleniť len potrebnú 
časť predmetu nájmu  

 

odporúča 

primátorovi mesta uzavrieť so spoločnosťou SZĽH Infra s.r.o., so sídlom Trnavská 

cesta 27/B, 831 04 Bratislava, IČO: 51 054 825, nájomnú zmluvu a zmluvu spoločnom 

postupe pri vybudovaní Športoviska s multifunkčnou športovou plochou so SZĽH, so 

sídlom Trnavská cesta 27/B, 831 04 Bratislava, IČO: 30 845 386, a skupinou H+H 

Technika a Frost-service v súlade so schvaľovacou časťou uznesenia. 

Termín kontroly: september 2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  17 

    Za:   12 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    5 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

U z n e s e n i e 

Projekt vyplývajúci z Uznesenia č. 386-Z/2021 vyhodnotiť na septembrovom 

zasadnutí MsZ v roku 2022.  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  17 

    Za:   15 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante  

odporúča  

Mestskému kultúrnemu stredisku v Galante uzatvoriť zmluvu o výpožičke s OZ 

SHALOM na nebytový priestor o výmere 44,03m2 na obdobie  5 rokov v zmysle 

aktuálneho VZN na l. nadzemnom podlaží Neogotického kaštieľa v Galante a 

odporúča  
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primátorovi túto zmluvu podpísať. 

Z: riaditeľ MsKS, primátor mesta                                        

T: 30.6.2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  17 

    Za:   17 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante 

berie na vedomie   

 „ Kontrolu plnenia uznesení k 30.04.2022 s pripomienkami. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  17 

    Za:   14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    1 
 

- konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  
 

Bod č. 4 a) Výročná správa za rok 2021 (TsMG Galanta)                                                                                  

Anna Novotná    - uviedla materiál                                                

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade s ustanoveniami § 11 odst. 4 písm. b) 
zákona č.  369/90 Zb.  o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov
    

berie na vedomie  

stanovisko členov komisie finančnej a správy majetku Mestského zastupiteľstva 
v Galante a 

schvaľuje  
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1. Výročnú správu Technických služieb mesta Galanta za rok 2021 
2. Ponecháva výsledok hospodárenia za rok 2021 v čiastke 26.337,69 € za 

účelom zvýšenia rezervného fondu 
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  17 

    Za:   17 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

b) Výročná správa – analýza hospodárenia s finančnými prostriedkami 

a majetkom mesta za rok 2021 (MsKS)     

Mgr. Peter Kolek   - uviedol materiál                                     

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženej písomnej predlohy 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 
 
berie na  vedomie 
 
1. Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ Galanta  a 
 
schvaľuje 
 
1. Výročnú správu – analýzu hospodárenia s finančnými prostriedkami 
    a majetkom mesta za rok 2021 
2. Zmenu účelu využitia zostatku finančných prostriedkov na opravu 
    fasády Renesančného kaštieľa Galanta vo výške 20.921,64 EUR 
    na opravu a udržiavanie Renesančného kaštieľa Galanta 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  17 
    Za:   16 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    1 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  
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c) Výročná správa-Analýza hospodárenia s finančnými prostriedkami 

a majetkom mesta za rok 2021 (SŠZ Galanta)     

Štefan Varga   - uviedol materiál                                     

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženej písomnej predlohy 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb.                          

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov     

berie na  vedomie     

Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ   a                                                      

schvaľuje       

Výročnú správu „ Analýzu hospodárenia s finančnými prostriedkami a majetkom 
mesta za rok 2021 Správy športových zariadení Mesta Galanta „ bez pripomienok.    

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  17 

    Za:   17 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

                                                                                                                                     

d)  Záverečný účet mesta Galanta a výročná správa za rok 2021 (mesto 

Galanta) 

Ing. Beáta Katonová  - uviedla materiál                                     

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- poďakoval tímu ľudí, ktorý pracovali na tejto správe 
- upriamil pozornosť na stranu č. 4 Výročnej správy – demografická krivka mesta 

Galanta – mesto sa rozlohovo rozrastá, s tým súvisí navýšenie nákladov pre TsMG, 
navýšenie počtu mestských policajtov a pod., ale počet obyvateľov klesol.  Musíme 
s tým niečo urobiť, aby sme ľudí donútili stať sa občanmi tohto mesta, aby tu mali 
trvalé pobyty. V minulom roku sme hovorili o tom, aby sme sa zaoberali kartou 
Galanťana. Ja som sa prihlásil do tejto skupiny, je to spôsob ako zvýhodniť tých 
ľudí, ktorí majú v meste trvalý pobyt. Doteraz sa v tom nespravilo nič. Jedinou 
cestou je vytvorenie nejakého materiálu, aby sa ľudia rozhodli, že sa im oplatí byť 
občanmi mesta a nám by to pomohlo.  

- otázka na p. prednostu – boli stanovené komisie, sú funkčné, pracujú?  Máme 
nejaký plán ako zvýšiť počet obyvateľov mesta?  
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Ing. Juraj Srnka, PhD. 

- finančné prostriedky, ktoré sa v minulom roku nevyčerpali na kartu Galanťana, tak 
navrhujeme vyčleniť z prebytku rozpočtu predchádzajúceho roka   

- interne sme dávali návrh na kartu Galanťana, oslovili sme dodávateľov. 
Momentálne máme nejaké cenové ponuky, komisia nebola zvolaná, ale budeme 
na tom pracovať.  

 

JUDr. Peter Zelinka 

- aj ja som sa hlásil do tejto komisie, rád by som sa zúčastnil stretnutia. Treba 
stanoviť, aké výhody by občan z tej karty mohol mať.     

 

Mgr. Miroslav Psota 

- odporúčam, aby sme komisiu zvolali, ale na komisii by sme mali definovať, aké 
výhody bude mať občan prihlásený na trvalý pobyt v meste Galanta – uviedol 
príklady.   

 

Zoltán Szelle 

- faktická – motivačné by bolo parkovanie – treba zaviesť čo najskôr parkovaciu 
politiku v meste 

 

Peter Závodský 

- nie úplne s týmto súhlasím, ale sú mestá, kde zaviedli nočné parkovanie  
 

Ing. Juraj Srnka, PhD. 

- dali sme urobiť prieskum trhu, budeme sa s tým zaoberať a budete oslovení do 
komisie 

 

Mgr. László Bíro 

- faktická – tu nejde o výrobu karty, ale treba sa dohnúť na princípe, treba si nastaviť 
kritéria a určiť benefity pre občana  

 

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženej písomnej predlohy 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie 



1071 
 

1/ Správu nezávislého audítora 

2/ Stanovisko hlavného kontrolóra mesta 

3/ Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ 

4/ Stanovisko komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ 

5 / Stanovisko komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ 

6 / Stanoviská komisie sociálno – zdravotnej a bytovej MsZ 

7/ Stanovisko komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho 

rozvoja MsZ 

8/ Stanovisko komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 

pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ  a  

schvaľuje 

1/ Záverečný účet a výročná správa mesta Galanta za r. 2021 sa uzatvára tvrdením: 

celoročné hospodárenie sa schvaľuje bez výhrad 

2/ Predložený návrh na usporiadanie výsledku rozpočtového hospodárenia 

(prebytku)  za rok 2021 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:   16 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

Bod č. 5- Návrh na prerozdelenie dotácií z rozpočtu mesta Galanta na aktivity v 
oblasti životného prostredia na rok 2022 

Mgr. Daniela Amrichová  - uviedla materiál                                     

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu 
 

U z n e s e n i e 

            Mestské zastupiteľstvo v Galante podľa § 7 ods. 4  a 6 zákona č. 583/2004 Z.z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov  

schvaľuje   
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prerozdelenie finančných prostriedkov v oblasti životného prostredia na základe 

predloženého návrhu Komisie investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych 

pamiatok, dopravy a verejného poriadku Mestského zastupiteľstva v Galante 

 v rozpočtovej kapitole 05.6.0/642 Ochrana životného prostredia/ Dotácie pre 
aktivity v oblasti ŽP v celkovej výške 5 000,- € 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:   17 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    1 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

Bod č. 6 - Organizačno-technická príprava XXXVI. ročníka Galantských trhov 

a rozpočet Galantských trhov 

Mgr. Daniela Amrichová  - uviedla materiál                                     

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante podľa §11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

schvaľuje  

Organizačno-technickú prípravu XXXVI. ročníka Galantských trhov 2022, ktorej 

súčasťou sú v prílohe: 

a) Poplatky za záber verejného priestranstva a služby 
b) Kultúrny program a sprievodné podujatia 
c) Spoplatnenie kultúrnych programov v amfiteátri 
d) Rozpočet 

 odporúča 

a) postupovať v súlade so schválenou Organizačno technickou prípravou 
XXXVI. ročníka Galantských trhov 2022 
                                                                                      Z : Riaditeľstvo trhov 

                                                                                                  T : august 2022 

b) Predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva celkové vyhodnotenie XXXVI. 
ročnika Galantských trhov 2022 

Z : prednosta MsÚ                                                                                                      

T : september 2022 
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Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   17 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    1 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

Bod č. 7-   a) Návrh na II. úpravu rozpočtu TsMG   

Novotná     - uviedla materiál                                                

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade s ustanoveniami § 11 ods. 4 písm. b) 
zákona č.  369/90 Zb.  o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov 

berie na vedomie  

Stanovisko členov komisie finančnej a správy majetku Mestského zastupiteľstva 

v Galante  k návrhu na II. úpravu  rozpočtu Technických služieb mesta Galanta na rok 

2022 a 

schvaľuje  

1. Návrh na II. úpravu rozpočtu Technických služieb mesta Galanta na rok 2022  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   18 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

b) Návrh na I. úpravu rozpočtu MsKS na rok 2022   

Mgr. Peter Kolek   - uviedol materiál                                     

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženej písomnej predlohy 
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U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 
 
berie na  vedomie 

 
1. Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ Galanta a 
 
schvaľuje 
 
predložený Návrh na I. úpravu rozpočtu na rok 2022. 
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:   18 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

c) Návrh na II. úpravu rozpočtu SŠZ Galanta            

Štefan Varga   - uviedol materiál                                     

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženej písomnej predlohy 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb.                        

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie 

Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ a  

schvaľuje 

II. úpravu rozpočtu Správy športových zariadení Mesta Galanta na rok 2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   18 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  
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d) Návrh na II. úpravu rozpočtu na rok 2022 (Mesto Galanta) 

Ing. Beáta Katonová  - uviedla materiál                                     

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 

- stále trvám na rovnakých podmienkach, ktoré odzneli na finančnej komisii, sú aj 
v stanovisku finančnej komisie a napriek tomu zapracované do rozpočtu neboli.  

1. na str. 9 – zvýšiť výdavky na 785. výročie prvej písomnej zmienky o meste Galanta 

zo 7 500€ na 9 000€. S týmto navýšením ja osobne nesúhlasím, na finančnej komisii 

som to zdôvodnil. O tomto výdavku odporúčam hlasovať osobitne.  

2. na str. 10 – kolumbárium zvýšenie zo sumy 108tis.€ sa zvyšuje o 60% na 168tis.€ - 

suma nebola upravená zostala v pôvodnom znení.  

3. pripomienka k čerpaniu úveru – navrhujem úpravu uznesenia, aby každé jedno 

čerpanie úveru bolo predtým schválené MsZ resp. per rollam – vysvetlil dôvod 

- o všetkých troch bodoch hlasovať jednotlivo 

Zuzana Gauliederová 

- treba to doriešiť, nakoľko zmluva je na prevádzkové náklady a návrh uznesenia je 
na prijatie investičného úveru 

 

Peter Závodský 

- faktická – nevyhnutnou podmienkou je platné uznesenie MsZ o vzatí úveru, ktoré 
neexistuje. Tá zmluva je tým pádom neúčinná a nemala byť podpísaná.  

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- faktická -  ja som proti vzatiu úveru – uviedol dôvod 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- odporučil k tomuto bodu – vzatie úveru zvolať  MsZ 
- úver - ako mesto došlo k sume 2mil.€ a čo z toho plánuje spraviť a financovať?  
- k úprave rozpočtu – nepodporím 9tis.€ na nejakú oslavu – uviedol dôvody 
- upozornil na právne služby pre mesto -  žiadam, aby sme sa zaoberali aj s tým, čo 

v minulosti vyplývalo z kontrolných zistení hlavného kontrolóra, že aj mestské 
organizácie by v niektorých prípadoch potrebovali takéto právne služby     

  

PhDr. Marta Vajdová 

- zmluva na vzatie úveru – mesto má právne oddelenie a platíme právnikov, preto 
sa pýtam, ako mohla takáto zmluva prejsť? Úver je schválený na investície a my to 
ideme brať na prevádzkové réžie. Kto dal súhlas k podpísaniu takejto zmluvy, kto 
je za to zodpovedný?  
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MVDr. Gábor Pallya 

- k zmluve – kontaktoval som pani, ktorá je na zmluve podpísaná a tá uviedla, že 
zmluva je podpísaná z toho dôvodu, že banka nedokáže ďalej držať ponuku výšky 
úrokovej sadzby, ktorú v súťaži ponúkla. Uistila ma, že bez stanoviska hlavného 
kontrolóra a uznesenia MsZ úver nie je čerpateľný.   Ak bude každé jedno čerpanie 
úveru podmienené uznesením MsZ k schváleniu každej jednej prefinancovanej 
akcie pre nich to nie je problém. To čo navrhol  p. poslanec Závodský je schodná 
cesta.  

 

Mgr. László Biró 

- k oslava 785. výročia prvej zmienky o meste Galanta – v rozpočte bolo nula euro, 
kde vznikla tá myšlienka a mesiac pred akciou, že mesto žiada financie vo výške 
9tis.€? Dá sa to spojiť aj s akciou Galantské trhy, keď tu budú prítomné aj 
partnerské mestá.  

 

Peter Závodská 

- faktická – MsZ zapracovalo do rozpočtu vzatie úveru,  MsZ schválilo financujúcu 
banku, ale MsZ neprijalo jednoznačné uznesenie o vzatí úveru    

 

Mgr. Miroslav Psota 

- oslavy 785. výročia prvej písomnej zmienky – tento návrh vzišiel dodatočne, z toho 
dôvodu, že po dvoch rokoch covidových opatrení nevieme dôstojne odovzdať ceny 
mesta  

- Kolumbárium – suma vzišla z verejného obstarávania,  dnes máme v materiáloch 
návrh na úpravu sadzobníka pohrebných služieb, kde je zahrnutý poplatok za 
prenájom okienka kolumbária, príjmy z prenájmu sa vrátia, bude to príjem do 
rozpočtu mesta. Náklady sa nám vrátia iným spôsobom. 

- čerpanie úveru – súhlasím s tým, že každá jedna investícia musí byť potvrdená 
MsZ. Treba si ujasniť, že ktoré sú tie investičné náklady na opravu ciest a bežné 
výdavky.  Som za to, aby sme sa s touto vecou zaoberali. 

- zmluva k úveru – pre banku schválené uznesenie a prijaté na ostatnom MsZ  
nebolo problémové. Na základe tohto uznesenia sa podpísala zmluva. Úrad 
pripraví materiál, ktorý Vám bude jasný a zrozumiteľný, na čo budeme z tohto 
úveru čerpať.        

- právne služby – zahraničný konkurz k vymoženiu pohľadávky 
 

Zuzana Gauliederová 

- faktická – otázka na Ing. Srnku, prečo je účel čerpania na prevádzkové potreby? 
 

Ing. Juraj Srnka, PhD. 

-  banka to dala ako podmienku čerpania úveru v tej výške, ktorá bola stanovená. 
V zmluve je uvedené, že podmienky čerpania sú predložiť právoplatné rozhodnutie 
MsZ dlžníka o schválení kapitálovej investície, ktorá má byť financovaná 
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z poskytnutého úveru. Banka sa nám ohlásila, že im nevyhovuje tá forma 
uznesenia tak ako bola prijatá, tak je do uznesenia dopísané, že na kapitálové 
výdavky mesta. Bude musieť byť vyhotovený dodatok k zmluve.   

 

Peter Závodský 

- v návrhu na uznesenie je uvedené, že na kapitálové výdavky, tak ja to zmením na 
investičné výdavky 

- prečítal návrhy uznesení 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

schvaľuje 

prijatie investičného úveru vo výške 2 000 000 € od Slovenskej sporiteľne, a.s.                              

v zmysle ponúkaných obchodných podmienok na investičné výdavky mesta.  Každé 

jednotlivé čerpanie úveru musí byť podložené predchádzajúcim súhlasným 

stanoviskom mestského zastupiteľstva.  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:   15 
    Proti:     1 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    1 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

U z n e s e n i e 

Zvýšenie položky 08.2/9 z 1 500€ o 7 500€ na 9 000€ na výdavky súvisiace 
s Oslavou 785. výročia písomnej zmienky o Galante.  

 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  19 
    Za:     9 
    Proti:     4 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    4 
 

Mgr. Miroslav Psota - tento návrh nebol schválený  

U z n e s e n i e 

Na kapitole 06.2.0 rozvoj obcí kolumbárium zvýšiť pôvodnú čiastku 108 170€ 
o 59 865€ na 168 035€. 
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Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  19 
    Za:   10 
    Proti:     4 

Zdržalo sa:    3 
Nehlasovalo:    2 
 

Mgr. Miroslav Psota - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené  

- prerušujem rokovanie k tomuto bodu,  pokračujeme bodom  
 

Bod č. 25 - Pripomienky a podnety občanov súvisiace s činnosťou samosprávy  

Ľudovít Gašparovič - občan 

- poďakoval TsMG Galanta  za prevedené práce v cintoríne v Nebojsi 
- požiadavka na opravu kaplnky v Nebojsi bola vznesená niekoľkokrát – doposiaľ 

občania nedostali odpoveď čo sa s tým bude robiť 
 

Mgr. Miroslav Psota 

- kaplnka Nebojsa – bol oslovený rímsko-katolícky farský úrad v Galante v Gáni 
s výzvou na rokovanie o tejto veci. Na naše výzvy nebolo reagované. Ďalšou 
možnosťou je požiadať cirkev, či budú investovať vlastné finančné prostriedky 
alebo či budú súhlasiť s tým, aby sme v rozpočte mesta na opravu cudzieho 
majetku vyčlenili finančné prostriedky.  Cirkev má možnosť sa uchádzať o dotáciu 
z mesta prostredníctvom vyhlásenej výzvy.  

 

Július Csányi – občan 

- sprístupnenie kancelárskych priestorov spoločnosti Bysprav s.r.o. – budova je 
uzatvorená, bežný občan sa tam nevie dostať, pýta sa prečo je to tak?   

 

Martin Fukas, konateľ spol. Bysprav s r.o. 

- odpovedal - pánovi Csányimu to bolo osobne vysvetlené, menovaný bol prijatý aj 
počas nestránkových hodín. Každý občan, ktorý na Bysprav s r.o. príde počas 
stránkových hodín je vybavený. V budove Bysprav existuje nejaký režim 
a garantujem, že každý klient je vybavený na základe jeho požiadavky v klientskom 
centre.  

 

Július Csányi - občan 

- tento systém mu nevyhovuje a žiada zjednať nápravu  
 

Tibor Szentandrási – občan 

- otázka – má mesto nejaké informácie o tom, že spoločnosť Samsung prepúšťala 



1079 
 

zamestnancov a teraz prijíma občanov Ukrajiny. Zároveň chcem vedieť koľko 
občanov Ukrajiny sa v meste nachádza? Či sa nezvyšuje nezamestnanosť našich 
občanov v meste? 

 

Miroslav Psota 

- spoločnosť Samsung – táto otázka neprináleží nám, ale spýtame sa personálne 
riaditeľa spoločnosti, či sa Vaša otázka zakladá na pravde. Odpovieme na Vašu 
otázku e-mailom.   

- podľa nepotvrdených informácií sa má spoločnosť orientovať iným smerom a to na 
výrobu bielej techniky. Mám info, že sa budú priberať ďalší ľudia. 

 

Mgr. Zuzana Morovičová 

- počet Ukrajincov v meste Galanta  je cca 310 občanov – oficiálne prihlásení cez 
svojho ubytovateľa 

 

Tomáš Horváth – občan 

- vypracovaný a úspešný projekt „Lavičky osobností a udalostí“ v počte 10ks – 
k osadeniu lavičiek sme dostali od pána primátora nesúhlasné stanovisko. Ďalších 
10ks lavičiek dostali od sponzorov.  

 

Miroslav  Psota 

- ja za pána primátor neviem odpovedať, do tejto veci nie som zainteresovaný 
 

MVDr. Gábor Pallya 

- naše maďarské partnerské mesta chcú od nás túto myšlienku prevziať, vidia 
v tom turistickú atrakciu. Som toho názoru, že treba výsť v ústrety a treba to zo strany 
mesta podporiť.  
 

MUDr. Ervin Chomča  

- faktická – je to správna vec, treba v tom pokračovať preto sa pýtam právnika mesta 
a p. hlavného kontrolóra, čo sa v tom dá urobiť? Odporučil prijať k tomu uznesenie.  

 

JUDr. Peter Zelinka 

- faktická – súhlasí s tým, aby bolo k tomu prijaté uznesenie a podporiť tento projekt 
– lavičky umiestniť po celom území mesta ,nie len v malom parku 

 

Mgr. László Biró 

- faktická – na základe čoho sa môže rozhodnúť primátor, že nesúhlasí ak starú 
lavičku vymenia za novú lavičku 
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Mgr. Juraj Bottka 

- faktická – na námestí je nová lavička s nápisom „skúšaná lavička“ tá sa na základe 
čoho vymenila? 

 

Mgr. Miroslav Psota 

- TsMG boli vyzvané, aby vymenili pozinkovaný materiál za iný  
 

Milan Bičan 

- faktická – tento projekt treba podporiť 
 

Ľuboš Bočkay – občan 

- poďakoval OZ Templars, Zelený plán, že sa snažia skultúrniť mesto, robia brigády 
rôzne akcie, poďakoval aj občanom, ktorí sa toho zúčastňujú  

- harmonogram zberu odpadu –  
- výmena zberných nádob – kedy sa bude robiť výmena?  
- kedy sa bude robiť dezinfekcia a čistenie smetných nádob?  
- kedy dá mesto do poriadku stránku mesta? Sú tam neaktuálne informácie.  
- parkovanie v meste je hrozné  
- MŠ na sídlisku Clementisové sady – je tam zabezpečené parkovanie, ihrisko je deti  
- Ak je havária na inžinierskych sieťach, aký je postup správcu siete? Informujú 

mesto o havarijnom stave? Ako sú o tom informovaní občania a inštitúcie?  
 

Mgr. Daniela Amrichová 

- harmonogram zberu odpadu vyseparovaných zložiek je zverejnený na stránke 
mesta a v periodikách. Harmonogram zberu slúži pre rodinné domy a zber odpadu 
z bytových domov  sa rieši harmonogramom TsMG v zmysle zmluvy.  

- výmena zberných nádob – mesto vymieňa zberné nádoby len na komunálny odpad 
(KO), farebné nádoby na odpad spadajú pod pôsobnosť Organizácie 
zodpovednosti výrobcov, oni sú povinní vymeniť tieto nádoby.  

- čistenie zberných nádob – TsMG vždy v jarnom období dezinfikujú nádoby na zber 
KO a kuchynského odpadu. 

 

Ing. Juraj Srnka, PhD, 

- odstávka vody  - bolo to zverejnené na web stránke mesta Galanta  cca pred 2 
týždňami. Informovali sme sa na ZsVS, že je taká možnosť, že ak občan požiada 
bude im odstávky zasielané.  

- web stránka mesta – tú mesto priebežne aktualizuje a momentálne pracujeme na 
novom návrhu web-u mesta.  

 

Mgr. Miroslav Psota  

- odporučil občanom, aby si stiahli aplikáciu „v obraze“ je to na web stránke nášho 
mesta  
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Eva Vašáková 

- parkovacie miesta na Clementisových sadoch – v súvislosti s výstavbou MŠ 
predmetom projektu neboli parkovacie miesta, neboli súčasťou zámeru a neboli 
preplatené parkovacie plochy. Na Clementisových sadoch sa majú rozširovať 
parkovacie miesta veľkou rekonštrukciou sídliska. 

- hracia plocha pre deti v rámci projektu – vyjadrila sa k tomu aj hygiena, je to 
prepočítané a dodržané. Je to riešené v súlade s platným zákonom a normami.   

 

Norbert Miklos – občan 

- požiadal o doplnenie aspoň 2 nádob na kuchynský odpad k BD č. 967/13 
- tiež upozornil na zlý technický stav smetných nádob, ktoré sú poškodené a treba 

ich pravidelnejšie kontrolovať  
 

Ing. Zoltán Kővago 

- otázka na pani Vašákovú – ktorá právna norma povoľuje postaviť MŠ pre 120 detí 
bez jediného parkovacieho miesta?   

 

Eva Vašáková 

- ja som hovorila o hygienických normách a máme TSN, ktorá hovorí o počte 
parkovacích miest, ktoré je potrebné doriešiť v rámci objektu. Pri tomto projekte 
parkovacie miesta neboli oprávnené náklady. Pri MŠ sú platné dopravné značenia, 
ktoré umožňujú rodičom detí parkovať.  

 

Ing. Zoltán Kővago 

- oznámil občanom, že po dvoch rokoch bolo opätovne vrátené späť stavebné 
konanie „Armády spásy“ sme tam, kde sme začali. Otázka je – načo je mestu 
Galanta zmluva o spolupráci  s organizáciou, ktorá nie je schopná za dva roky si 
zabezpečiť kolaudačné rozhodnutie  na svoju nehnuteľnosť pre účel, ktorý si 
zaviazala v zmluve o spolupráci? 

- nájomné byty – bol podpísaný Dodatok č. 2 k nájomným bytom o navýšení ceny?  
 

Eva Vašáková 

- Dodatok č. 2 ešte nebol podpísaný. Navýšenie ceny oproti vysúťaženej ceny sa 
mení v zmysle odôvoditeľných dokladov. Bolo to predložené aj do príslušných 
komisií MsZ. O zmenách priebežne informujeme poslancov   

 

Ing. Zoltán Kővago 

- Dodatok č. 1 – stanovuje nový termín a to je september. Ako budú nájomné byty 
skolaudované, keď nebude vybudovaná križovatka?  

 

 



1082 
 

Eva Vašáková 

- stavebné konanie ešte nezačalo, momentálne vybavujeme všetky stanoviská 
dotknutých orgánov, je to pred vydaním územného rozhodnutia.   

 

Ing. Zoltán Kővago 

- neoddeliteľnou podmienkou kolaudácie nájomných bytov je to, že bude 
skolaudovaná križovatka. 

 

Eva Vašáková  

- dávam do pozornosti Bod č. 13 dnešného rokovania    
 

Ing. Zoltán Kővago 

- ak nebude mať mesto do 30.05. doriešené žiadosti o financovanie, tak je koniec   
- bývalá budova CVČ - bol som tu obvinený, že som pripravil mesto o dotáciu 

340tis.€, s tým, že mesto prišlo o výzvu. 
 

Eva Vašáková 

- informovala o postupe podania žiadosti s doplnením stavebného povolenia, ktoré 
sa nedokázalo zabezpečiť, z dôvodu, že bolo konanie prerušené. Doklady sa nám 
nepodarilo doplniť a tým pádom je to zrušené. Podáme nový zámer v prípade 
ďalšej výzvy.  

 

Ing. Zoltán Kővago 

- oficiálne vyzval primátora mesta, aby sa mu verejne ospravedlnil za to, že povedal, 
že nejaký občiansky aktivista pripravil mesto o  340tis.€. 

 

Miroslav Psota 

- ukončujem tento bod  
- pokračujeme v rokovaní prerušeného bodu Úprava rozpočtu mesta na rok 2022 
 

Peter Závodský 

- faktická – ja nie som členom komisie investičnej výstavby, ale poznám rozpočet na 
rok 2022, výhľadový rozpočet na r. 2023-2024 a zásobník, tam o veľkej 
rekonštrukcii Clementisových sadoch nie je ani zmienka.   

 

- prečítal návrh uznesenia 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante  
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odporúča 

primátorovi mesta vyhovieť OZ TEMPLARS a umožniť osadenie lavičiek na celom 
území mesta Galanta.    Termín kontroly: jún 2022  

 

Milan Bičan 

- faktická – má MsZ možnosť do toho zasiahnuť, kam budú umiestnené alebo to 
necháme na OZ Templars. 

Peter Závodský 

- projekt je podaný meníme len lokalitu z parku na územie mesta Galanta, všetko 
ostatné v zmysle projektu, tak ako bol schválený VÚC platí.  

Bc. Vladimír Danko 

- faktická – treba zobrať na zreteľ umiestniť tak lavičky, aby nebol rušený nočný kľud 
obyvateľov mesta 

Mgr. Miroslav Psota 

- prosím hlasujte   
  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   15 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    3 
 

- toto odporúčanie bolo schválené 
 

Peter Závodský 

- prečítal návrh uznesenia 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie 

Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ 

schvaľuje 

predložený návrh na II. úpravu rozpočtu mesta na rok 2022 

bez pripomienok s prebytkom vo výške 15 420 € pri týchto príjmoch a výdavkoch: 

Bežný rozpočet :  Príjmy : 16 105 557 €  Výdavky : 15 572 933 € 

Kapitálový rozpočet :  Príjmy :      669 000 €  Výdavky :   3 796 896 € 

Finančné operácie :  Príjmy :   2 836 566 €  Výdavky :      225 874 € 
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Prevod finančných prostriedkov na Rezervný fond sa bude realizovať vo výške                             
7.500 €. 

Žiada 

vedúcu finančného a majetkového oddelenia vykonať II. úpravu rozpočtu mesta 

na rok 2022.        Termín : 30.06.2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   13 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    4 
Nehlasovalo:    1 
 

Mgr. Miroslav Psota 

- konštatujem, že uznesenie  bolo schválené   
- odporúčam vyhlásiť 20 min. prestávku  
- po prestávke – prosím prezentujme sa, prezentovalo sa 14 poslancov, MsZ je 

uznášania schopné  
 

Bod č. 26- Interpelácie poslancov 

Mgr. János Marsall 

1. Multifunkčné ihrisko na sídlisku Sever – občania upozorňujú na rušenie nočného 

kľudu. Za účelom riešenia tejto situácie žiada mestskú políciu a Správu športových 

zariadení o súčinnosť. Prevádzkový poriadok na veľkom multifunkčnom ihrisku je 

poškodený a nečitateľný treba ho vymeniť.  

       Zodpovedané 

1.1. Požiadal riaditeľa SŠZ o úpravu Prevádzkového poriadku, v rámci ktorého je 

potrebné presne uviesť, od ktorého dňa apríla  do ktorého dňa októbra platí 

prevádzkový čas od 8,00hod. – do 20,00hod. Do prevádzkové poriadku doplniť bod, 

že pri rušení nočného kľudu, pri nedodržaní prevádzkového času je možné zavolať 

mestskej polícii na č.t. 159. 

Štefan Varga – riaditeľ SŠZ 

1. V tomto týždni sme osadili dva Prevádzkové poriadky a budúci týždeň máme 

naplánovaný aj ten čo spomínal p. Marsall a pridáme aj ďalší na druhú stranu – 

doriešime to.  

Peter Závodský 

1. Predložil návrh uznesenia na pomoc podnikateľom v oblasti ubytovania za sťažené 

obdobie Covidom. 

2. Ulica Puškinova – niekoľkokrát interpelovaná požiadavka, nie je doteraz vyriešená.  

Chcem vedieť v akom stave je momentálne táto ulica a či sa vôbec niekto v tejto veci 

angažuje. 
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3. Dokedy bude platiť bojkot Galantských novín? Finančné prostriedky, ktoré poslanci 

schválili pre MsKS ešte neboli poukázané.   

       Zodpovedané 

4. Bol som oslovený  občanom p. Bergendim ohľadom vydania stavebného povolenia, 

ktoré mu bolo vydané po dvoch rokoch, čo mu navýšilo rozpočet a spôsobilo problémy 

nakoľko vstúpil do platnosti zvýšený poplatok  Daň za rozvoj. Otázka je – ak sa 

preukážu prieťahy na strane správcu, či by mohli byť nejaký úľavy pre občana?  

       Zodpovedané 

Peter Paška 

K 2. Oprava ul. Puškinova – včera sme sa rozprávali s firmou AVA-stav, ktorá má za 

úlohu túto ulicu zrealizovať. Na komunikácii sa potiahne nový asfalt, ale sa aj rozšíri, 

aby bola cesta obojsmerná. 

K 4. Občan p. Bergendi – rokovali sme s nim v širšom kruhu, s tým, že zatiaľ je návrh 

z MsÚ taký, aby tento poplatok zaplatil vo viacerých splátkach. K oneskorenému 

vydaniu stavebného povolenia došlo z dôvodu postoja Slovenskej správy ciest. 

Nemám pocit, že v tomto mesto nejako pochybilo.   

K 3. Galantské noviny – odpoveď bude zaslaná písomne.  

Peter Závodský 

1.   ul. Puškinova - to, že ste rokovali včera, nemáme v rukách nič, žiadnu dohodu, 

dokument.     

2.   p. Bergendi mi poslal e-mailom celú chronológiu, citoval z e-mailu, nie je to tak ako 

povedal p. primátor   

Peter Paška 

K 2.   na interpeláciu vo veci stavebného povolenia p. Bergendiho dostanete písomnú 

odpoveď.  

JUDr. Peter Zelinka 

1. Medzi občanmi sa šíri informácia, že na sídl. Sever sa plánuje výstavba novej 

športovej haly a údajne bol za týmto účelom zadaný aj projekt okolo 80tis.€, my ako 

poslanci nemáme o tomto žiadne informácie. Žiadam o podanie informácie, čo sa tam 

bude realizovať, z čoho sa to budeme financovať.  

2. V akom stave sú parkovacie domy, kedy a kde bude na sídl. Sever nejaký parkovací 

dom.  

3. Čo sa bude robiť s neukončeným chodníkom, ktorý končí pri smetných nádobách, 

jedná sa o novovybudovanú cestu a priľahlý chodník medzi  sídl. Sever a ulicou 

Hodskou.  
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4. Či sa bude a kedy sa bude rekonštruovať skatepark  pri ZŠ Štefániková a či sa bude 

budovať ďalší skatepark? 

5. Venčovisko pre psov medzi záhradkami a cintorínom – či sa podarilo niečo vybaviť 

ohľadom pozemkov a kedy by bolo reálne tam zriadiť venčovisko? 

6. Chcem vedieť, či JASPLASTIK dostal pokutu za čiernu stavbu a či druhá stavba nie 

je v rozpore s územným plánom a či k tomu existuje stavebné povolenie. Prosím 

k tomu doložiť písomnú dokumentáciu.  

7.  Vyzbierané finančné prostriedky z platených parkovísk by mali byť na vybudovanie 

ďalších parkovísk. Chcem vedieť, na aký účel boli využité tieto finančné prostriedky? 

Žiadam písomnú odpoveď.  

Peter Paška 

- na všetky vznesené interpelácie Vám bude odpovedané písomne. 

Zoltán Szelle 

1. Na ulici K. Duchoňa a sídl. Sever popri chodníku sa nachádza jama (pozemok vo 

vlastníctve mesta), TsMG tam nevedia kosiť treba to doriešiť.  

2. Ulica Hodská za parkoviskom pri nemocnici – osadiť zábranu, aby sa zamedzilo 

vjazdu motorových vozidiel na poľnú cesta, občania upozorňujú na rýchlu jazdu. 

Zuzana Gauliederová 

1. Ako bude vyriešené parkovanie vozidiel pri rekonštruovanej MŠ na Clementisových 

sadoch a ako bude vyriešená kuchyňa, chýba tam digestor a ďalšie dovybavenie 

kuchyne?                                                                                                                                                                                                                                                     

        Zodpovedané 

2. Za sanačný projekt pre Galandiu sme dostali pokutu, komu bude zosobnená  

náhrada za vzniknutú škodu?  

3. Pán primátor sa vyjadril, že mesto kvôli občanovi, občianskemu aktivistovi prišlo 

o 350tis.€ jedná sa o MŠ pri kaštieli. Mesto na túto  rekonštrukciu pripravilo zle projekt, 

voči občanovi to bolo nedôstojné.  

4. K p. Sokolíkovi – nevyplatená faktúra (Galandia). 

        Zodpovedané 

Peter Paška 

K 4. p. Sokolík – mal pre Galandiu urobiť posudok, vyjadril sa, že nebude mať na to 

čas a kapacitu. P. Sokolík nemal od nás objednávku a nevykonal pre nás nič a nevidím 

dôvod, aby sme p. Sokolíkovi niečo vyplatili. Tá vec je už dávno uzatvorená.   

K 1. Kuchyňa MŠ Clementisové sady – na kuchyňu bolo dnes schválených + 10tis.€ 

čiže konečná výška je 27tis.€. 
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K 1.  Parkovanie MŠ Clementisove sady – pripravujeme projekt pre celé Clementisove 

sady parkovanie aj zeleň.  

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

1. Žiada už niekoľkýkrát zjednať nápravu na sídl.- Sever pri novovybudovanom 

parkovisku je potrebné opraviť uvoľnené železné stĺpiky.  

       Zodpovedané 

2. II. etapa budovania parkoviska pri ZŠ na sídl. Sever – kedy sa bude realizovať? 

       Zodpovedané 

3. Ulica Priemyselná– občan preposlal foto cestné vpuste, sú zanesené je potrebné 

ich vyčistiť.   

Eva Vašáková 

K 1. – parkovisko pri ZŠ Sever – zhotoviteľ bol vyzvaný na zjednanie nápravy, budeme 

to opäť urgovať. 

K 2. – II. etapa budovania parkoviska – budúci týždeň má byť ukončené verejné 

obstarávanie, po vyhodnotení sa začína stavba a do konca mesiaca august by to malo 

byť zrealizované.   

Mgr. Juraj Bottka 

1. Venčovisko na Revolučnej štvrti – kedy sa to bude realizovať a či sa s tým niekto 

zaoberá (zatrávnenie, atrakcie pre psov, zväčšenie priestoru, oprava oplotenia 

a bránky)? 

2. Neupravené futbalové ihrisko na Revolučnej štvrti (roztrhaná sieťka, nerovnosť 

terénu). 

3. Chodníky na Novej Dobe – sú poškodené, prepadnuté treba ich opraviť, chýba tam 

osvetlenie.   

4. Jazda červeným vláčikom – či bude zachádzať aj na Kolóniu, do Javorinky 

a Nebojsi?  

       Zodpovedané 

5. Cyklotrasa ulica Hlavná – plánuje sa realizácia?  

6. MŠ na Clementisových sadoch – 10% marginalizovaná skupina bude to dodržané?  

7. Parkoviská, cyklotrasa (vyznačenie) na sídl. SNP za prevádzkou Del Corso – či 

plánuje investor priľahlej stavby zrekonštruovať poprípadne vybudovať ďalšie 

parkovacie miesta? Uviesť nejaké termíny, čo sa s tým bude robiť a kedy? 

8. Neúspešnosť projektu MŠ bývalá budova CVČ – otázka či mesto neplánuje 

rozšírenie MŠ v existujúcej budove na ulici Úzkej alebo na sídl. SNP?  

9. Ulica Parková – prechod ku garážam doplniť prechod pre chodcov a vyčistiť kanál, 

ktorý je zanesený odpadom – stojí tam voda. 
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Peter Paška 

- na vznesené interpelácie Vám bude odpovedané písomne.     

K 6. – áno bude dodržané % marginalizovaných skupín. 

K 4. – vláčik nemôže jazdiť na Kolóniu pretože má nízku rýchlosť a je to kvôli 

bezpečnosti. Smer Nebojsa – možno to bude schodné, prihlásil sa majiteľ Ranč na 

striebornom jazere, ktorý má o to záujem a podieľal by sa v plnej výšky na preplatení 

kilometrov na Ranč.   

Milan Bičan 

1. Interpeloval som opravu chodníka od Nového cintorína smer Hody – odpoveď som 

nedostal. Chcem vedieť, či sa s tým bude niečo robiť.  

       Zodpovedané 

2. Na moju interpeláciu bolo odpovedané, že odcudzený spomaľovač rýchlosti 

v Hodoch bude osadený na pôvodné miesto do roku 2014 dnes máme rok 2022, čo 

s tým bude mesto robiť? 

       Zodpovedané 

3. Interpelácia ohľadom Galantatermu – prezentoval nafotené fotografie - pohodený 

materiál z rekonštrukcie tepelných rozvodov na sídlisku Sever. Materiál zarastený 

burinou sa nachádza v areáli Bysprav.  Jedná sa o niekoľko desaťtisíc euro, ktoré sú 

vyhodené. Ďalej upozornil na výmenu čerpadla. Zároveň sa pýta z akého dôvodu bolo 

čerpadlo vymenené? Je toho názoru, že Galantaterm by mohol viac produkovať.  

       Zodpovedané 

Peter Paška 

K 1. Chodník smerom na Hody musíme riešiť v súčinnosti s VÚC Trnava, nakoľko 

komunikácia je v jej správe. Budeme rokovať o výmene správcovstva komunikácie.  

K 2. Osadenie spomaľovačov, ak na tom trváte, tak to budeme riešiť. 

K 3. Galantaterm – na poslednom zasadnutí Dozornej rady sme sa dohodli, že konateľ 

spoločnosti pripraví návrh navýšenia miezd pre pracovníkov Galantatermu v dvoch 

variantách 5% a 10%.  

K 3. fotodokumentácia odložených rúr – p. konateľ tvrdí, že väčšia časť materiálu bolo 

preložená do lepších priestorov. Poškodené rúry boli vyreklamované a reklamácia bola 

uznaná.     

JUDr. Peter Zelinka 

8. V minulosti tu bola snaha predať Galantaterm.  Prosím písomnú odpoveď v akom 

stave je toto rokovanie, aký bol výsledok, či je to naďalej aktuálne?  
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Ing. Augustín Popluhár 

1. Už minule som interpeloval a preto dáva mestu ďalej na zváženie vypracovať nejaký 

dokument t.j. tabuľku, výstup o investičných aktivitách mesta (nové aktivity, 

rekonštrukcie, opravy) t. z. čo sa urobilo a čo je v štádiu realizácie a prípravy 

s uvedením termínov.   

Peter Paška 

K 1. vieme pripraviť takýto materiál 

Ing. Augustín Popluhár 

K 1. – materiál by sa mohol dať priebežne do Kontroly plnenia uznesení a upravoval 

by sa ku každému zasadnutiu MsZ. 

Fridrich Psota 

1. Neriešené parkovisko za prevádzkou Nyírfa na sídlisku Sever. 

       Zodpovedané 

2. Kedy bola dokončená Južná veža NGK a skolaudovaná. Odkedy je možné pre 

verejnosť túto vežu navštíviť, odkedy bude pre vežu platiť nejaký prevádzkový režim? 

       Zodpovedané 

3. Prečo a z akého dôvodu bola udelená pokuta podnikateľovi v Hodoch Pohostinstva 

Pod agátmi vo výške 300€?  

Peter Paška 

K 1. Parkovisko Nyírfa – riešili sme aj s poslancom Zelinkom priamo  na stretnutí 

v teréne. Výstavbou by sme museli vyrúbať veľa stromov a oproti tomu koľko by sme 

získali parkovacích miest. Tak sme sa spoločne zhodli na tom, že to nebudeme 

realizovať.  

K 3. – odpovieme písomne.    

Mgr. Daniela Amrichová 

K 2. Južná veža NGK – prevádzkovateľom je Oblastná organizácia cestovného ruchu, 

momentálne sa rieši Prevádzkový poriadok a všetky ostatné náležitosti týkajúce sa 

sprevádzky tejto veže. Veža bola sprístupnená verejnosti minulú sobotu.   

JUDr. Peter Zelinka 

- k parkovisku za prevádzkou Nyírfa – na stretnutí bolo povedané, že sa budú 

hľadať aj nejaké iné riešenia. Rok prešiel a nič sa tam nezmenilo.   

Peter Paška 

- vlani na také veľké opravy neboli v rozpočte schválené financie. Premaľovali 

sme parkovacie miesta, čím sme získali väčší počet miest.  

- na nezodpovedané interpelácie Vám bude odpovedané v zmysle Rokovacieho 

poriadku.  
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Bod č. 6 - Prijatie kontokorentného úveru 

Ing. Beáta Katonová  - uviedla materiál                                     

Peter Závodský 

- zabudlo sa na uznesenie z bodu Interpelácie poslancov  
- prečítal návrh uznesenia  

U z n e s e n i e 

Finančný príspevok pre platiteľov dane z ubytovania, ktorí vlastnia ubytovacie 
zariadenia minimálne s dvoma hviezdičkami (**) a bol im vyrúbený predpis na dani 
z ubytovania počas sťaženého obdobia 2021 až do 14. marca 2022. Poskytnutý na 
základe žiadosti podanej do 30.06.2022 až vo výške 100% tohto vyrúbeného  
predpisu, ktorý sa vzťahuje na sťažené obdobie.  
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  16 
    Za:   12 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    2 
 

Peter Paška - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené   

- otváram rozpravu k Bodu č. 6 
 

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle písomnej predlohy 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

s ch v a ľ u j e 

prijatie kontokorentného úveru vo výške 100 000 € od Slovenskej sporiteľne a.s. 

v zmysle ponúkaných obchodných podmienok a  

o d p o r ú č a 

primátorovi mesta uzatvoriť zmluvu o poskytnutí kontokorentného úveru podľa 

podmienok uvedených v schvaľovacej časti uznesenia.    

         Termín: ihneď 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  16 

    Za:   14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    0 
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Peter Paška - konštatujem, že uznesenie  bolo schválené   

Bod č. 9 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ../2022, 
ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 3/2019 
o vyhradení plôch na verejných priestranstvách na vylepovanie volebných 
plagátov počas volebnej kampane pre voľby do Národnej rady Slovenskej 
republiky, voľby do Európskeho parlamentu, voľby prezidenta Slovenskej 
republiky, voľby do orgánov Trnavského samosprávneho kraja a voľby do 
orgánov samosprávy mesta Galanta 

 

Mgr. Zuzana Morovičová  - uviedla materiál                                                  

Peter Paška    - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante  v zmysle § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 16 zákona č. 181/2014 Z. z. 

o volebnej kampani a o zmene a doplnení zákona č. 85/2005 Z.z. o politických stranách 

a politických hnutiach v znení neskorších predpisov 

sa uznáša  

na  Všeobecnom záväznom nariadení mesta Galanta č. 25/2022, ktorým sa mení 
a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 3/2019 o vyhradení plôch 
na verejných priestranstvách na vylepovanie volebných plagátov počas volebnej 
kampane pre voľby do Národnej rady Slovenskej republiky, voľby do Európskeho 
parlamentu, voľby prezidenta Slovenskej republiky, voľby do orgánov Trnavského 
samosprávneho kraja a voľby do orgánov samosprávy mesta Galanta  

žiada 

prednostu úradu o zabezpečenie zverejnenia schváleného VZN mesta č. 25/2022, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 3/2019 

o vyhradení plôch na verejných priestranstvách na vylepovanie volebných plagátov 

počas volebnej kampane pre voľby do Národnej rady Slovenskej republiky, voľby do 

Európskeho parlamentu, voľby prezidenta Slovenskej republiky, voľby do orgánov 

Trnavského samosprávneho kraja a voľby do orgánov samosprávy mesta Galanta na 

úradnej tabuli mesta.    T: do 25. mája 2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  16 

    Za:   16 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
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Peter Paška - konštatujem, že VZN  bolo schválené   

Bod č. 10 - Návrh VZN č. ../2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta                        

č. 8/2019 o hospodárení s nájomnými bytmi vo vlastníctve mesta Galanta                                

č. 8/2019 o hospodárení s nájomnými bytmi vo vlastníctve mesta Galanta 

Mgr. Adriana Molnáriová  - uviedla materiál                                                  

Peter Paška    - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženého písomného návrhu 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 

Zb. o Obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov  

sa uznáša  

na Všeobecnom záväznom nariadení mesta Galanta č. 26/2022, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 8/2019 o hospodárení 

s nájomnými bytmi  vo vlastníctve mesta Galanta 

žiada 

prednostu MsÚ Galanta zabezpečiť zverejnenie VZN v zmysle zákona na úradnej 

tabuli. 

   T: 30. jún 2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  16 

    Za:   16 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

Peter Paška - konštatujem, že VZN  bolo schválené   

 

Bod č. 11 - Návrh VZN mesta Galanta č. ../2022, ktorým sa mení a dopĺňa  VZN 

mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní s KO a DSO na území mesta Galanta v znení 

VZN mesta Galanta č. 24/2017, VZN mesta Galanta č. 4/2019 a VZN mesta Galanta 

č. 11/2020 

Mgr. Daniela Amrichová  - uviedla materiál                                                  

Peter Paška    - rozprava  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženej písomnej predlohy 
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U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante podľa §11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

sa uznáša 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Galanta č. 27/2022, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní 

s komunálnymi odpadmi  a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Galanta 

v znení VZN mesta Galanta č. 24/2017, VZN mesta Galanta č. 4/2019 a VZN mesta 

Galanta č. 11/2020 

a   žiada  

prednostu úradu zabezpečiť zverejnenie schváleného Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Galanta č. 27/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi na území mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta č. 24/2017, 

VZN mesta Galanta č. 4/2019 a VZN mesta Galanta č. 11/2020 na úradnej tabuli 

mesta. 

                                                                                                   T : 20.05.2022  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  16 

    Za:   16 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

Peter Paška - konštatujem, že VZN  bolo schválené   

Bod č. 12 - Návrh VZN mesta Galanta č. ../2022,ktorým sa mení a dopĺňa 

Prevádzkový poriadok pre pohrebiská mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta 

č. 28/2014 a VZN mesta Galanta č. 18/2017 a VZN mesta Galanta č. 4/2020 

Mgr. Daniela Amrichová  - uviedla materiál                                                  

Peter Paška    - rozprava  

Mgr. László Biró 

- ako sa bude riešiť ďalšie kolumbárium na  starom cintoríne, v Hodoch, Nebojsi, 
Javorinke?   

  

Mgr. Daniela Amrichová 

- v Hodoch je 11-12 dvojhrobov, kde sa dajú uložiť zostatky. V Hodoch by sa 
vybudovalo malé montované kolumbárium na preklenutie  obdobia, kým 
nedoriešime pozemky so SPF. 
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Mgr. László Biró 

- schválili sme len jedno kolumbárium, ale v materiály je uvedené aj Javorinka, 
Nebojsa,  starý cintorín Galanta  

 

Mgr. Daniela Amrichová 

- to je do budúcna  
 

Mgr. László Biró 

- treba dať možnosť, aby bolo možné prenajať kolumbárium pre dvoch 
 

Mgr. Daniela Amrichová 

- kolumbárium na novom cintoríne je max. počet uloženia ostatkov 4 urny   
 

Mgr. László Biró 

- dávam pozmeňujúci návrh pri Hodoch, Javorinka, Nebojsa – 2-urnový box na 
prvých 20rokov 250€, 4-urnový box na prvých 20 rokov 500€ a takúto istú možnosť 
by sme vytvorili aj na novom cintoríne. 

 

Mgr. Daniela Amrichová 

-  úložný box v kolumbáriu na novom cintoríne má typizovaný rozmer max. uloženia 
4 urny. Modulované kolumbárium má 2 a 4 miestne boxy. 

 

Mgr. László Biró 

- odporúčam, aby tam bola možnosť aj na 2-urnový box za 250€  
 

Peter Paška 

- vo schválenom projekte sú len 4-urnové boxy 
- v tejto chvíli nie sú k dispozícii 2-urnové boxy, nájdeme miesto aj na 2-urnové 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- o koľko sa navýšil poplatok za pochovávanie? 
 

Arnold Popluhár 

- všetky poplatky sú uvedené v cenníku 
 

Milan Bičan 

- cintorín Hody – je už nejaký posun s vybavovaním so SPF  
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Peter Paška 

- vysvetlil 
 

Peter Závodský 

- pozmeňujúci návrh k Prílohe č. 2 v časti I. cintorín ul. Bratislavská, prímestské časti 
Hody, Javorinka, Nebojsa odporúčame vypustiť Bod VII. a nasledujúce prečíslovať.  
V časti Bod II. cintoríny ul. Hodska do bodu 5. doplniť 2-urnový box prvých 20 rokov 
vo výške 250€ a bod č. 7 –vypustiť. Účinnosť od 01.07.2022. 

 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 

    Za:   14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

- pozmeňujúci návrh bol schválený 
 

Peter Závodský 

- návrh uznesenia v zmysle predloženej písomnej predlohy 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante podľa §11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

sa   uznáša  

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Galanta č. 28/2022, ktorým sa mení 

a dopĺňa Prevádzkový poriadok pre pohrebiská mesta Galanta  v znení VZN mesta 

Galanta č. 28/2014, VZN mesta Galanta č. 18/2017 a VZN mesta Galanta č. 4/2020 

a  žiada 

prednostu úradu zabezpečiť zverejnenie schváleného Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Galanta  č. 28/2022, ktorým sa mení a dopĺňa Prevádzkový poriadok 

pre pohrebiská mesta Galanta  v znení VZN mesta Galanta č. 28/2014, VZN mesta 

Galanta č. 18/2017 a VZN mesta Galanta č. 4/2020 na úradnej tabuli mesta. 

                                                                                                   T : 20.05.2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 

    Za:   14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
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Peter Paška - konštatujem, že VZN  bolo schválené   

Peter Závodský 

- v zmysle Rokovacieho poriadku dávam návrh na prerušenie dnešného zasadnutia 
MsZ 

 

Peter Paška 

- navrhol 17.05.2022 o 15,00hod. 
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  14 

    Za:   12 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    1 
 

- prerušujem dnešné rokovanie MsZ a ďakujem prítomným za účasť.  
 

 

 

...........................................   ............................................... 

Peter Paška v.r.    Ing. Juraj Srnka, PhD. v.r.                                                                       

  primátor                  prednosta MsÚ                      

                                                   

Overovatelia: 

 

MUDr. Ervin Chomča v.r.  ............................................ 
 
Mgr. Juraj Bottka v.r.         ................................................ 

 

 

Zapísala: Alena Deáková                                 

V Galante,  22.02.2022 

 

 


